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Evaluatie Afvalstoffenbeleid 2019-2022

Geachte leden van de gemeenteraad,

In 2019 is de Nota afvalbeleid Bloemendaal 2019-2022 vastgesteld. De afgelopen maanden heeft 
het college dit beleid geëvalueerd. In deze brief leest u de resultaten van deze evaluatie. Ook willen 
wij u met deze brief informeren over het vervolgproces voor het verbeteren van het beleid.

Het afvalstoffenbeleid 2019-2022 had 4 doelen
1. In 2019 onderzoeken hoe we afvalscheiding het beste kunnen belonen;
2. Onderzoek doen naar de mogelijkheid van nascheiding;
3. Het makkelijker maken om papier, plastic en glas te scheiden;
4. Vanaf 2019 dekken de afvalheffingen een deel van de kosten en de risico’s van afvalbeheer.

Deze doelen zijn voor een deel behaald
1. Onderzoeken hoe we afvalscheiding het beste kunnen belonen

De keuze om geen systeemwijziging door te voeren, maar zoveel mogelijk maatwerk te 
bieden om inwoners aan te moedigen heeft niet de gewenste invloed gehad op de 
hoeveelheden restafval per inwoner per jaar. In tegendeel, na invoering van deze 
beleidsimplementatie zijn de hoeveelheden restafval per inwoner per jaar gestegen.

2. Onderzoek doen naar de mogelijkheid van nascheiding
De resultaten van nascheiding van brongescheiden restafval hebben heel weinig invloed 
gehad op het scheidingspercentage.

3. Het makkelijker maken om papier, plastic en glas te scheiden
Het verbeteren en verhogen van het serviceniveau op deze stromen, zonder verlaging van 
service op restafval, zorgt niet voor een betere afvalscheiding.

4. Vanaf 2019 dekken de afvalheffingen een deel van de kosten en de risico’s van afvalbeheer 
Het dekkingspercentage is gestegen, maar het doel is nog niet behaald.
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In het laatste kwartaal van 2023 komt er voor u een informatiebijeenkomst over 
ontwikkelingen op gebied van afvalbeleid
Tijdens deze bijeenkomst wordt u bijgepraat over Europese, landelijke, regionale en lokale 
ontwikkelingen op gebied van afvalbeleid.

Daarna vragen we de commissie naar wensen en kaders
Naar aanleiding van de informatiebijeenkomst willen we de commissie vragen naar wensen en 
kaders waarbinnen we het afvalbeleid van Bloemendaal mogen verbeteren. Vanuit deze wensen en 
kaders werken we mogelijke beleidsscenario’s uit die we daarna aan u presenteren. Wanneer de 
gemeenteraad zich kan vinden in deze scenario’s toetsen we deze onder inwoners op draagvlak.
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